
PROTOKOLL FRA ÅRsMØTET I
EIDSVOLD TURNFORENING SKØYTER

TORSDAG 26. februar 2015 kl. 1900

SAK 1. ÅPNING AV ÅRSMØTET
Årsmøtet ble åpnet av leder i Eidsvold Turn Skøyter, Mariann Dønnum, som ønsket alle
velkommen.

SAK 2. GODKJENNING AV INNKALLING OG DAGSORDEN (KONSTITUERING)

- Godkjenne innkallingen og dagsorden
Det ble ikke fremsatt noen merknader til innkalling eller dagsorden.

- Godkjenne de stemmeberettigede
Det var til sammen 13 stemmeberettigede medlemmer til stede.

- Godkjenne saksliste
Det ble ikke fremsatt noen merknader til sakslisten.

SAK 3. VALG AV MØTELEDER, PROTOKOLLFØRER OG TO (2) TIL Å
UNDERTEGNE PROTOKOLLEN

- Valg av møteleder
Forslag: Jan Gulbrandsen
Vedtak. Enstemmig vedtatt

- Valg av protokollfører
Forslag: Even Gulbrandsen
Vedtak. Enstemmig vedtatt

- Valg av to medlemmer til å undertegne protokollen
Forslag: Torbj ørn Sæther og Ivar Øsmundset
Vedtak: Enstemmig vedtatt

SAK 4. ÅRsBERETNING 2014
Beretningen ble lest opp av Jan Gulbrandsen. Kommentarer til beretningen er listet opp
nedenfor:

Punkt 5
- Veteran VM (Torbj ørn frembringer korrekte resultater)
Punkt 11
- Ta vekk «lokale oppgaver»
Punkt 12
- Tilføy «Øyvind» som mellomnavn til Hans Hoelsæter
- Tilføy «Arrangementet fikk god omtale i EUB, inkludert film på nettsiden»

Generelt:
Skrivefeil rettes opp iht. mottatte kommentarer.

Vedtak: Enstemmig vedtatt med endringer påpekt i gjennomgangen

SAK 5. ÅR5REGN5KAP FOR 2014
Resultatregnskap, balanse og revisjonsberetning for 2014 ble fremlagt av kasserer.

Vedtak: Årsregnskapetfor 2014 er godkjent



SAK 6. INNKOMNE FORSLAG
Medlemskontingent Eidsvold Tumforening (ikke skøyter)

Vedtak.’ Forslagetfra Eidsvold Turnforening Allianse ble enstemmig vedtatt

SAK 7. BUDSJETT 2015
Budsjettforslaget for 2015 ble fremlagt av kasserer.

Vedtak: Budsjettfor 2015 ble enstemmig vedtatt

SAK 8. VALG
Valgkomiteen har denne gangen bestått av Nina Hovland og Olaf Dønnum.
Forslag til det nye styret og utvalgene presentert. Ingen motkandidater ble foreslått.

Merknader
- Økonomiutvalget: Forbehold om at Torunn Løkken velges for to år (styret verifiserer)
- Baneutvalg: Leder uten kandidat. Årsmøtet bes om å gi kommende styre og valgkomitéen

lov til åjobbe videre med dette. Vedtatt.
Ansvar for statistikk: Uten kandidat. Årsmøtet bes om å gi kommende styre og et utvalg
lov til å se på hvordan arbeidet med statistikk skal ivaretas for fremtiden. Vedtatt.

Tillegg
- Delegat til Eidsvold Idrettsråds årsmøte: Mariann Dønnum foreslås. Vedtatt.

Vedtak.’ Valgkomiteens innstilling ble enstemmig vedtatt

SAK 9. AVSLUTNING
Mariann Dønnum avsluttet årsmøtet med å takke for fremmøtet, dele ut blomster til
avtroppende styremedlemmer, Maj-Britt Aames Hvammen og Even Gulbrandsen, samt ønske
lykke til til de som går inn i nye roller og til styret og utvalg i sin helhet.

Møtet ble hevet kl. 20.22.

Even Gulbrandsen
Referent

Protokollen er lest og godkjent av desisorene og styret.

Dato:. Dato
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Torbjørr{ Sæther Ivar Øsmundset


